
Rada Gminy i Miasta Kozieglowy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
wOi_ siCjSkie 

Nr OR-BR.0002.23.2021 

PROTOKOL Nr XXII1/2021 

z dwudziestej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 28 stycznia 2021 r. w godzinach 15,00 - 16,15 

w sali posiedzen w Urz/ydzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj/Yte na sesji: 

I . Nr 206/XX1II12021 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialania Burmistrza. 

2. Nr 207/XXIII/2021 w sprawie zmian w blldzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2021 rok . 

3. Nr 208/XXIII/2021 w sprawie zmian w Wielolelniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 209fXXIII/2021 w sprawie przyjycia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2021-2023. 

Podjyte lIchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowiq zalqczniki 

od nr I do nr 4 do protokoill. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczqca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji: 15 (pelny sklad Rady GiM). 

Spoza Rady w Sesji uczestniczy li: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bqk 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Inspektor Pani Justyna Blol\ska 

Radca Prawny Urzydu GiM Pan Slawomir Kania 
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Porz!!dek obrad sesji 

I . Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porzljdku obrad. 

3. Przyjyc ie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 

5. Rozpatrzenie skargi P.M.M. na dzialania Burmistrza. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w blldzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 r. 

7. Podjycie llchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021-2023. 

9. Sprawozdanie roczne z reali zacji zadall z zakresu wspierania rodziny za rok 2020. 

10. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 

II. Informacja Przewodniczqcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie miydzysesyj nym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. ZakOllczenie obrad 23 Sesji. 

Porz!)dek obrad stanowi zalljcznik nr 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczljca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

dokonala otwarcia sesji , powitala przybylych na sesjy radnych. Pana Bllrmistrza. dyrektorow 

jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta , pracownikow Urzcydu Gminy i Miasta 

Kozieglowy oraz Soltysow i mieszkancow, ktorzy ze wzglydu na pandemiy zapewniony majq 

udzial zdalny w sesji w Osrodku Promocji Kultllry w Kozieglowach. 

Poinformowala, ze zgodnie z listlj obecnosci w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Lista obecnosci radnych i soltysow stanowi!) zal!)czniki nr 6, 7 do protokoili. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczljca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porzqdek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni byd!) zglaszac wnioski w sprawie zmian 

porz!)dkll obrad sesji. Wnioskow nie zglaszano. Porzljdek obrad zostal przyjyty 15 glosami 

"za" ( jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zElosowania stanowi zalljcznik nr 8 do protokolu. 
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Ad.pkt3 

Przewodnicz<jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala. ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl<jdu w Biurze Rady , 

kazdy mial mozliwosc zapoznania si~ z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyn~ly 

iadne poprawki b<jdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi~c przyst<jpienie 
do glosowania nad przyj~ciem protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji , kt6ra odbyla s i~ w dniu 29 grudnia 2020 roku zostal przyj ~ty 
15 glosami ,.za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zal<jcznik nr 9 do protokolu. 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pani Jadwiga Balillska 

2. Pani Monika Skrobarczyk 

3. Pan Andrzej Sz6stak 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal<jcznik nr 10 do protokolu. 

Ad. pkt 5 

Przewodnicz<jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze radni otrzymali 

tresc skargi oraz projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem . Zapytala czy radni zycz<j sobie . 

by uzasadnienie zostalo odczytane w calosci. Poinformowala, ze SkarZ<jcy byl powiadomiony 

o terminie dzisiejszej sesji, obecny byl na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji , 

gdzie zabieral glos i udzielal wyjasnien. Skarz<jcy otrzyma pisemn<j odpowiedz na skarg~ 

wraz z uzasadnieniem. 

Radni stwierdzili , ze nie ma potrzeby odczytywania uzasadnienia. 

l Wobec tego, ze radni zapoznali s i ~ z uzasadnieniem wskazuj<jcym na bezzasadnosc skargi . 

Pani Przewodnicz<jca Rady poprosila 0 odczytanie projektu uchwaly. 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi 

na dzialania Burmistrza (zal<jcznik nr II do protokolu). 

Radni nie wnosili imlych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 206/XXJl1/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialania Burmistrza zostala 

przyj~ta 15 glosami "za" ( jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zal<jcznik nr 12 do protokolu). 
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Pan Michal Kubalski zapytal czy za lilcznik do uchwaly ,. Lirnity wydatkow na zadania 

inwestycyj ne realizowane w 2021 roku" zostal skorygowany zgodnie z glosowaniem, ktore 

odbylo si'Y na posiedzeniu wspolnym komisji w dniu dzisiejszym. 

Pani Skarbnik wyjasnila, ze zostalo to skorygowane - jest to trzecia wersja z zalilcznikow. 
ktore radni otrzymali w dniu dzisiej szym. 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 207/XXIII/2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy Miasta Kozieglowy 

na 2020 rok zostala przyj'Yta 15 glosami ,.za" (jednoglosnie) . 

Ad. pk! 7 

Pan Andrzej Szostak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zalilcznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 208/XXIII/2020 w sprawie zmlan w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
przyj'Yta 15 glosami .,za" (jednoglosnie) . 

Ad. pk! 8 

Pan Andrzej Szostak przedstawil proj ekt uchwaly w sprawie przyj 'Yc ia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 - 2023 ( zalilcznik nr 14 do protokolu) . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 209/XXIII/2020 w sprawie przyj 'Yc ia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2021 - 2023 zostala przyj 'Yta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 9 

PrzewodnicZi)ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze sprawozdanie 

roczne z reali zacji zadan z zakresu wspierania rodziny za rok 2020 omawiane bylo na 

wspolnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i Miast Kozieglowy (zalilcznik nr 15 do 

protokolu). 
Zapytala czy radni majil uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie roczne z rea li zacj i sprawozdanie roczne z realizacji zadan z zakresu wspierania 

rodziny za rok 2020 zostalo przyj'Yte 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zalilcznik nr 16 do protokolu. 
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Ad.pktlO 

Pan Bunnistrz na wst~pnie poinformowal, ze w zwi'1zku z sytuacj'! pandemiczn,! 

i obowi,!zuj,!cymi w dalszym ci,!gu obostrzeniami sanitarnymi , sesji Rady Gminy i Miasta 

Panstwo Soltysi przysluchuj,! sit; zdalnie - z Osrodka Promocji Kultury w Kozieglowach. 

Mysli, ze informacjt; z dzialalnosci wysluchaj,! i przekaz'! mieszkancom. Nastypnie Pan 
Bunnistrz przedstawil informacjy 0 dzialalnosci w okresie mit;dzysesyjnym. obejmuj,!cq 
nastypuj!)ce zagadnienia: 

- odbylo siy spotkanie z kierownikami referatow urzt;du oraz z kierownikami jednostek 

podleglych na temat budzetu, spraw biez'!cych i realizacji zadan statutowych; 

- odnosnie wyroku Krajowej Izby Odwolawczej w kwestii odnawialnych :i.rodel energii , 

omowione zostaly dokumenty zwi,!zane z wyrokiem , omowiono tez dalsze procedowanie . 

ktore ma nadziejt; doprowadzi do szczt;sliwego finalu w drugiej czt;sci postt;powania 

przetargowego mowi,!cego 0 pompach ciepla dla mieszkancow Gminy i Miasta Kozieglowy; 

- w dniu dzisiejszym mialo miej sce spotkanie dotycz'!ce planow rozbudowy fabryki wody 

w Rzeniszowie. Projektanci i pracownicy Urzt;du wziyli udzial w analizie dokumentow 

zarowno planistycznych jak i rozwojowych, gdyz podmiot ma daleko id'!c'! wizjy rozwoju 

swojej dzialalnosci. Dzit;ki dobrej wspolpracy z Firm,! 2:ywiec Zdroj udalo siy szezt;sliwie 

pokonac sytuacjt; kryzysow!), ktora byla zwi,!zana z ujyciem wody S-I w Rzeniszowie . 

Na dziel\ dzisiejszy studnia S-I zostala przywrocona do prawidlowego funkcjonowania ; 
- w Osrodku Kultury w Kozieglowach odbylo sit; posiedzenie Zarz!)du OSP , ktore 

dotyezylo spraw organizacyjnych i statutowych, zamknit;eia roku 2020 i planow na rok 2021. 

Ma nadziejt;, ze na wspolnym posiedzeniu Komisji Rady GiM w miesi,!cu lutym br. 

poinformuje 0 pewnych obszaraeh zadan , ktore chcemy wspolnie zjednostkami OSP podj,!c; 

- odbyla uroczystosc 100 lecia urodzin mieszkanki Myslowa , w ktorej wraz z Pani,! 

Dyrektor Osrodka Pomocy Spolecznej uczestniczy li ; 
- na budynku Urzt;du Gminy i Miast Kozieglowy zostala zawieszona tablica jakosciowa 

powietrza. Dzit;ki Firmie EKO-DORADZTWO na terenie Gminy i Miasta zainstalowano pit;c 

czujnikow, dzit;ki ktorym badana jest jakosc powietrza. Sytuaeja w dalszym ei!)gu jest 

powazna. Samorz!)d Gminy i Miasta Kozieglowy od kilku lat prowadzi dzialania zmierzaj!)ce 

do poprawy czystosci powietrza, reali zuj,!c programy gminne, z Wojewodzkiego Funduszu 

Ochrony Srodowiska oraz RPO w zakresie odnawialnych zrodel energii; 

- przy udziale Pani Przewodnicz,!cej Rady odbylo sit; spotkanie z dyrektorami szkol 

i przedszkola, na ktorym przekazano wytyezne oraz kierunki dzialan zmierzaj,!ce do zmian 
organizacyjnych w strukturze zarz!)dzania szkolami. Mysli, ze spawy zwi!)zane z dowozem 

w przyszlosc i nie bt;d,! budzily w'!tpliwosci; 
- w Starostwie s,! plany wspolpracy w ramach partnerstwa publiezno-prywatnego 

odnosnie wywozu i utylizacji smieei w naszego subregionu. Mysli, ze w ramach 

porozumienia przekazemy ofertt; wspolpracy i ma nadziejt; ,ze odpady byd,! ekologicznie 

utylizowane i zamieniane na energit; ciepl,! i elektryezn!); 
- wehodzimy w program szczepien ochronnyeh przeeiwko covid. szczepieniami objt;ta 

jest pierwsza grupa seniorow i liezymy na dobr,! wspolpracy ze wszystkimi podmiotami 

bior'!cymi w tej akcji udzial. Seniorzy 80 i 75 + , osoby samotne , ezy z niepeillosprawnosei,! 
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jezeli tylko zwr6c:') Sly 0 tak:,) pomoc, byd:') mieli zorgamzowany zapewmony dow6z 

do punktu szczepiel\; 

- od dnia 1.02.br. mozna skladae elektronicznie wnioski 0 swiadczenie wychowawcze 

(500+) na kolejny okres zasi!kowy 2021 /2022, natomiast wnioski w fonnie papierowej b~d:') 

przyj mowane od 1.04. br. 

- uruchomione zosta!y Warsztaty Terapii Zajyciowej w Wojs!awicach i podopieczni 

Slosuj:,)e rezim sanitarny mogli wrocie do reali zacji zaj<;c statutowyeh; 

- akcja .,Zima" przebiega sprawnie i dok!adnie, jednak z uwagi na warunki pogodowe 

nie ma mozliwosci by w jednym czasie odsniezye wszystkie drogi . W pierwszej kolejnosci 

odsniezane s:') drogi g!6wne, a nastypnie drogi do przysi6!k6w i drogi wewnytrzne. 

ZaznaczyL ze do tej pory zadne so!ectwo nie zosta!o pominiyte; 

- czekaj:,) nas regulacje oplat za wody i sc ieki . Propozycjy taryf zatwierdza instytucja 

Wody Polskie . Przygotowywane s:') stosowne analizy i propozycja bydzie wkrotce 

przedstawiona eelem akceptacji; 

- podpisano lImowy z finn:') Polska Ekologia na reali zacjy 481 lIrz:')dzen fotowoltaicznych 

dla mieszkat\c6w Gminy Kozieglowy. WyjasniL ze Gmina i Miasto Kozieg!owy z Gmin:') 

Siewierz przyst:')pi!a do projektu zwi:')zanego z popraw:') efektywnosci energetycznej 

i w ramach projektu nast:,)pi blldowa 481 instalacji fotowoltaieznych dla mieszkanc6w GiM 

Kozieg!owy. Nabor prowadzony by! w stosownym czasie i lista beneficjent6w zostala 

zamkniyta - 481 beneficjent6w zg loszono do Urzydu Marsza!kowskiego. Obecnie pojawiaj:') 

siy pytania ezy jest jeszcze mozliwose zg!oszenia siy do projektu. Wyjasni! , ze obecnie nie ma 

takiej mozliwosci. W pierwszej kolejnosci mllsi bye dokonany przegl:')d tych 481 domostw, 

projekty blldowlane i kazde domostwo musi zapewnie dane niezbydne do wykonania 

instalaeji. Moze siy jednak tak zdarzye , ze w kilku czy w kilkunastu domostwaeh byd:') 

przeszkody uniemozliwiaj:,)ce instalaejy, ale wowczas po przeg l:')d zie podmiot kt6ry 

przygotowuje dokumentacjy projektow:,) da nam wykaz takich posesji i dopiero wowczas 

nab6r rezerwowy moze bye og!oszony. JednakZe moze to miee miejsce dopiero 

po przegl:,)dzie tyeh 481 domostw i danych na pismie 0 ewentualnie pojawiaj:')cych 

siy oszczydnosciach; 

- duzo trlldniej szym tematem jest drugie postypowanie przetargowe dotycz:')ce budowy pomp 

ciep!a. Jestesmy na etapie wykonywania postanowienia Krajowej Izby Odwo!awezej, ktora 

nakaza!a dokonanie oceny ofert jeszcze raz. JesteSmy na etapie wzywania podmiotu, kt6ry 

spelnia! nasze kryteria. Jezeli siy okaze ze spe!ni oczekiwania, podmiot bydzie wybrany. 

W przec iwnym razie w najbli zszym czas ie poinformuje 0 skutkach wyboru kolejnej oferty: 

- pomimo sprzeciwll mieszkancow zosta!o wydane pozwolenie na budow.,: stacji telefonii 

komorkowej na ul. Wozniekiej w Kozieg!owach. Taka telefonia w miejscu, w kt6rym 

mozemy miee subiektywne odczueia powstanie, nie zosta!o to wziyte pod uwagy przez 

instytueje odwo!awcze; 

- wraz z Dyrektorem GMOPS z Kozieg!6w spotkali siy z Kierownikiem Schroniska 

dla Bezdomnych w Myszkowie, kt6re znajduje s iC; na terenie administracyjnym Gminy 

i Miasta Kozieg!owy. BC;d:') podejmowane starania , by podmiot realizuj:')cy te swiadczenia 

funkcjonowa! , by by!a mozliwosc zabezpieczenia schronienia dla os6b narazonych 

na bezdomnosc; 
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- pO I.02.br. niektore obostrzenia zwi,)zane z sytuacj') epidemiczn!j bt;d') kontynuowane. 

Szkoly od klas IV bt;d'l kontynuowaly naukt; zdaln'). Klasy I-III powrocily do szkol . 

na biez!jco monitorowana jest obecnose dzieci, prowadzona jest codzienna anali za. Na dzietl 

dzisiejszy zasady bezpieczetlstwa sprawdzaj,) sit;. 

Pan Leonard Jagoda zapytal w jakim kierunku id!j plany rozwoju wytworni wod 

w Rzeniszowie, czy wezm'l pod uwagy budynck Gminy. Zapytal tez w jaki sposob b"d!j 
zagospodarowane odpady. jezeli maj!j zostae na terenie powiatu; 

Pan Burmistrz wyjasnil. ze nast,)pi rozbudowa zakladu 0 cal!j przebudowy bazy, zarowno 

logistyki , magazynow jak i hali prodllkcji. Rozblldowa nie przewiduje zagospodarowania 

blldynku Gminy. poniewaz id!j w dzialk" w gl!jb, w rozblldow" nowoczesnego zakladll. 

Ta wspolpraca - wspolne korzystanie z ujt;cia wody S-2 jest zabezpieczone w umowie 

i jest dobra dla Gminy i Miasta Kozieglowy. JesteSmy w dal szym ci!jgu przygotowani 

na dalsz') dobr,! wspolpract;. Ma nadziej", ze tym sposobem zwit;kszy sit; ilose produkcji , 
ale rowniez liczba zatrudnionych w tym zakladzie. 

Nastrypnie odnosnie odpadow Pan Burmistrz wyjasnil , ze ta sytuacja jest na etapie 

wst"pnym. Na dzien dzi siejszy nie jest lIpowazniony do przekazywania danych z jakim 

podmiotem prowadzone s!j rozmowy. Jest koncepcja , aby na terenie powiatu myszkowskiego 

taka instalacja powstala, prowadzona przez podmiot, ktory sit; tym trudni i zna zasady od 

podstaw. Pojawiaj')ce sit; instalacje w tym obszarze pozwalaj') na bezpieczn!j i ekologiczn!j 

utylizacjry odpadow i tu mielibysmy mozliwosc dostarczania odpadow segregowanych i nie 

segregowanych. W przyszlosci gminy moglyby si" trudnie procedur!j dowozu, 

a magazynowanie i sposob utylizacji byloby po stronie podmiotu, ktory moglby bye 

ewentllalnie dofinansowany z Regionalnego Programu Operacyjnego w nowej perspektywie. 

Liczymy, ze tak siry stanie , choe po drodze jest jeszcze wiele dzialan. W miesi')cu lutym br. 

b"dziemy otwierae przetarg na kolejny okres na operatora odbioru odpadow i mysli . 

ze pomimo ograniczetl, ktore jako samorz!jd mamy w wyborze, kierujemy sit; jakosciq 
swiadczonych lIslug oraz cen!j . Ma nadziejt;, ze zainteresowanie t!j operacj!j brydzie duze 

i bt;dzie mozliwose wyboru najkorzystniejszej oferty. 

Pan Antoni Bielecki zapytal 0 lokalizacjt; przedsit;wzit;cia zwi!jzanego z utylizacj,) odpadow. 

Pan Bunnistrz wyjasnil , ze nie bt;dzie to na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Ad. pkt t t 

Przewodnicz!jca Rady Pani Joanna przedstawila informacjrr 0 dzialaniach 
podejmowanych w okresie miydzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 29 grudnia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porZ'!dku obrad biez'lcej 
zwolanie wspolnego posiedzenia Komisji 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wplynyly pisma: 

- pisma uZllpelniaj'lce i mapy do prezentacji , ktora odbyla Stt; na posiedzeniu Komisji 

Gospodarczej w dniu 19 stycznia br. a dotyczyla wniosku w sprawie planu zagospodarowania 
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przestrzennego w miej scowosci Kozieglowki. Pisma otrzymali wszyscy radni na wspolnym 
posiedzeniu Komisji ; 

- pismo nauczycieli Przedszkola i oddzialow przedszkolnych 0 pisemn~ odpowiedz na pismo 

zlozone w dniu J 5.09.2020 r. w sprawie wyplaty dodatku funkcyjnego za wychowawstwo 
nauczyc ielom przedszkola; 

- Pismo Radnego Pana Wojciecha Chrapka 0 zabezpieczenie w budzecie na rok biez~cy 

srodkow finansowych na zaprojektowanie i wykonanie instalacji kilku lamp na i s tniej~cych 

slupach w pasie drogowym przy ul. Akacjowej w Nadwarciu. Pismo zostalo rowniez 

sk ierowane do Przewodnicz~cego Komisj i Gospodarki i Polityki Finansowej; 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplynyly pi sma: 

- pismo mieszkallca Lgoty Nadwarcie 0 wymiany i stniej~cego oswietlenia na ledowe - przy 

drodze wojewodzkiej 789 Lgota Nadwarcie ,odcinek w kierunku Zarek , przed mostem 

na Warcie, strona prawa; 

- pi smo Pani Soltys z Pinczyc 0 modernizacjy ulicy Siowiczej, ktora jest droga dojazdowl) 
do pol; 

Ad. pkt 12 

Radni nie zg laszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad.pkt 13 

W wolnych wnioskach zabieraJi glos: 

- Pan Antoni Bielecki zapytal na jakim etapie jest projektowanie obwodnicy Kozieglow; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie zna ukladll wykonawczego blldzetll wojewodztwa sll)skiego. 

Ma nadziejy, ze ta kwota na pierwsze prace projektowe bydzie przeznaczona, a jest to kwota 

3 min zl. Ma nadziejy, ze to rozpoczycie bydzie realizowane. Z obwodnic~ jako mieszkancy 

Gminy i Miasta Kozieglowy wi~zemy dllze nadzieje - poprzez poprawy bezpiecze llstwa 

publicznego i odci~zenie ruchu drogowego przez najbardziej zurbanizowane tereny , przez 
ktore przebiega droga 789. Ma nauziejy, ze wokol tej dragi b<;:dq powstawaly rowniez tereny 

uslug przemyslowych i logistycznych . Pan Burmistrz poinformowal, ze przeznaczone 

s~ rowniez niewielkie srodki na przeprojektowanie cZysci ulicy Woznickiej i Swiytokrzyskiej 

w Kozieglowach - do mostll w Ordonie, w ramach srodkow wojewodztwa sl~skiego; 

- Pan Wojciech Chrapek poinformowal. ze wojewodztwo s l ~skie w budzecie na ten rok 

przeznaczylo srodki na przedsiywziycia w pasie drogowym drogi 789. W ubiegiym roku 

pisali pi sma do Urzydu Marszalkowskiego i do Zarz~du Drog Wojewodzkich ,w ktorych 

prosi li 0 deptak od Lgoty Nadwarcia do wjazdu do szkoly. Z racji tego, ze w zamowieniach 

publicznych umieszczonych w BIP nie znalazl takiego zamowienia na I kwartal tego roku, 
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skierowal pIsmo do Pan a Tabora z prosb<j 0 podanie terminu realizacji. Poprosil Pana 
Burmistrza 0 wsparcie w tej sprawie . 

Poinformowal, ze mieszkaIlcy POSt"Pll maj<j pewne uwagi dotycz<jce prac przy przeblldowie 

drogi 791 i prosil Pana Burmistrza 0 pomoc - na odcinkll leSnym od ul. Myszkowskiej 

do ronda w Myszkowie zostaly umieszczone tasmy przy drzewach, ktore prawdopodobnie 

zostan<j wyci"te i S<j obawy, ze korzenie tych drzew mog<j llszkodzic pod bud OW" sc iezki 
budowanej z naszych srodkow, a nie chcielibysmy by doszlo do strat. 

Nast"pnie zadal pytanie dotycz<jce wspolnego projektu powiatu i Gminy Kozieglowy, 

a dotycZ'lcego przebudowy drogi od ronda w Post"pie do granic miasta Myszkowa . lapytal 

na jakim etapie jest projekt , czy jest juz pozwolenie na budow,,; 

- Pan Michal Kubal ski zapytal kiedy zacznie si" przebudowa DK- J, ktora byla planowana 
na ten rok; 

- Pan Andrzej Szostak podkreSlil , ze deptak jest konieczny od Nadwarcia do Lgoty Mokrzesz. 

bo 70% korzystaj<jcych z deptaka jest wlasnie od tamtego kierunku. 

Pan Burmistrz udzielil wyjasnieri na zadane pytania. Wyjasnil, iz mamy zapewnienie . 

ze b"dzie remont deptaka od Lgoty Nadwarcia do szkoly. Wniosek Radnego Pana Szostaka 

jest jak najbardziej zasadny, ale nalezaloby skierowac zapytanie do l arz<jdu Drog 

Wojewodzkich i ewentualnie rozszerzyc wniosek 0 t<j cz"sc. 

Pan Andrzej Szostak wyjasnil , ze takie pismo bylo sk ierowane do Pan a Tabora. 

Pan Burmistrz wyrazil nadziej", ze prace budowalne drogi 791 b"dq szly jak najszybciej. 

W dniu dzisiej szym zmienila si" organizacja ruchu i znow b"d'l utrudnienia na tych 

odcinkach. Mysli. ze wykonawca, inspektorzy nadzoru i caly nadzo r. ale rowniez i my . jako 

spolecznosc b"dziemy si" tym interesowac. Odnosnie sciezki w lesie , to s'ldzi, ze nie b"dzie 
tam zagrozenia jakiejkolwiek dewastacji. Uwaza, ze my , jako samorz'ld Gm iny i Miasta 

Kozieglowy powinnismy rowniez widziee mieszkaIlcow ul. Czarka i zadbac 0 pol!)czenie 

tej sciezki pieszo-rowerowej w nowym wydaniu. poprzez wykonanie nakladki asfaltowej, 

ktora znacznie poprawilaby komunikacj". 
Odnosnie odcinka drogi 79 J cztysc i dotycz!)cej Kozieglow i Myszkowa, jest podpisana umowa 

na zaprojektowanie. Gmina Kozieglowy rozszerzyla wniosek 0 to, by znalazla si" kanali zacja 

sc iekowa wzdluz ul. Czarka w Post"pie . 
Odnosnie planow remontowych DK- J poinfonnowal, ze firma projektowa projektuje dwa 

brakuj'lce odcinki i ma to wykonae do korica czerwca br. Srodki byly zagwarantowane 

w poprzednich latach w Generalnej Dyrekcj i w oddziale katowickim i mysli , ze powroC!). 

Takie .. zielone swiatlo ., do zakoriczenia prac projektowych firma otrzymala. Poinformowal, 

ze w dniu jutrzejszym wyst'lpi z zapytaniem 0 harmonogram reali zacji tego zadania. 

Nast"pnie Pan Burmistrz wyjasnil. ze deptak prawdopodobnie b"dzie realizowany ze srodkow 

remontowych , nie inwestycyjnych , wi"c mozliwe ze zadanie nie pojawilo si" w inwestycjach 

lDW. Ma nadziej", ze zostanie to wykonane w sposob nale:i:yty. 
Pani Monika Skrobarczyk zapytala 0 planowany remont drogi 789. 

Pan Burmistrz wyjasn il , ze remont drogi 789 ma bye na odcinku od mostu 

na ul. Swi"tokrzyskiej w Kozieglowach do mostu w Ordonie . Prawdopodobnie remont drogi 

b"dzie w du:i:ym stopniu oparty na dokumentacji, ktor!) wczeSniej mielismy okazj" widziec 

i opiniowae. Na przeprojektowanie i remont przewidziana jest kwota 200.000 zl. 
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( skrzyiowanie w Kozieglowach ul. Czt;stochowska Zarecka oraz dojazd 

od ul. Swiytokrzyskiej do mostu na Ordonie - przy wjezdzie na ul. Polan). 

Pan Leonard Jagoda podkreSlil, ie DK-I ci'lgle jest w fazie projektowania. 

Pan Burmistrz wyjasnil. ie droga DK-I zostala podzielona na kilka odcink6w, na naszym 

terenie projektuje sit; ostatni niewielki odcinek od Siedlca Malego do Kamienicy. Ma nadziejt; 

ze po zakonczeniu projektowania wejd'l w fazt; modernizacyjn'l . 
Pani Przewodnicz'lca Rady podkrdlila, ic to projektowanie trwa jUi trzeci rok. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze mieszkancy Kamienicy Polskiej bardzo intensywnie korzystali 

z odwolan srodowiskowych, st'ld te opMnienia. 

Pani Przewodniczl)ca Rady poinformowala. ie w dniu II luty br. odbt;dzie sit; wsp6lne 

posiedzenie Komisj i. Zwr6cila sit; do PrzewodnicZljcego Komisji Gospodarki i Polityki 

Finansowej 0 przygotowanie wszystkich wniosk6w, a do Pana Burmistrza i kierownik6w 

jednostek 0 przygotowanie wszystkich projekt6w i inwestycj i na 202 1 rok. 

Pan Andrzej Sz6stak prosil, by kierownicy przygotowali informacjt; z podzialem 

( na poszczeg6lne inwestycje. 
Pani Przewodniczllca Rady poinfonnowala, :i:e kazdy otrzyma takll rozpiskt;, bydzie protok61. 

bydziemy dyskutowali . a co wybierzemy zostanie zaprotok610wane . Wypracowany zostanie 

koncowy wniosek i do tych inwestycji na poszczeg61nych etapach bt;dziemy sic;: odnosic. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porzlldku obrad Przewodniczllca Rady Pani Joanna 

Kolodziej czyk zamknc;:la obrady dwudziestej trzec iej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

dziykujllc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dwudziestej trzeciej Sesji zakonczono. 

Protok61 sPorzlldzila: Urszula Dyja. 

~\\" 


